輔仁大學宿舍服務中心 113學年度第2學期宿舍續住須知

113.11.14

一、住宿繳費:

- (一) 繳費單: <mark>請於 113.11.15 (五) ~113.11.20 (三)</mark> 至「台新銀行學雜 費入口網」下載,網址: <u>https://reurl.cc/YjlkmD</u> **回答 回答 回答**
- (二) 繳費截止日:113.11.20 (三)前,逾時逾期均視為放棄床位。
- (三) 僑生、陸生、外籍生、交換生請於規定截止日前準時繳費。
- (四)住宿貸款生、低收入戶校內住宿費補助者,請務必於繳費截止日前, 在上班時間(8:00~16:30)內向各宿舍報備,以保留床位。
- (五)住宿貸款生請對保後將貸款資料及宿舍費繳費單於 114.2.10 (一) 前 交至學務處生輔組辦理暫免繳款。
- (六)低收入戶校內住宿費補助者(須搭配服務時數)於114.3.14(五)前 交申請資料至宿舍服務中心辦理,若有差額須繳清。
- (七)大專校院學生校內住宿補貼方案(限本國籍住宿生),113-2 學期繳費單得預扣「行政院補貼校內住宿費」:一般生5000 元、經濟弱勢生 (低收、中低收入戶)7000 元。(註1、註2)
 - 註1:經濟弱勢生於114.1.31(五)前將114年低收或中低收入戶證明電子檔寄至宿舍服務中心電子信箱(dsc20201020@gmail.com)查核,如繳費單已預扣行政院補貼校內住宿費5000元,將補退款2000元;如欲申請住宿貸款,繳費單將更正預扣7000元。
 - 註 2:特別提醒請住民切勿同時申請校內、外租屋補助,重複請領 政府補貼款,此舉會遭內政部系統勾稽致生追繳情形。

二、宿舍入住:

- (一)各學苑:114.2.14(五)~114.2.16(日)每日9:00~17:00。
- (二) 宜聖學苑: 114.1.14 (二) ~114.1.16 (四), 每日9:00~17:00 (首日1.14為10:00~17:00)。
- (三)入住時,憑已繳住宿費收據至所屬宿舍服務台辦理入住。
- 三、本學期違反公約情節重大者,將喪失續住權益。

Fu Jen Catholic University Dormitory Service Center Dormitory Renewal Instructions for Spring Semester 2025 (The Second Semester of 2024-2025 Academic Year)

11.14.2024

I. Payment:

- 1. Payment form: Please download the payment form from the Taishin Tuition
 Payment portal between Nov 15, 2024 (Fri) and Nov 20, 2024 (Wed).

 https://reurl.cc/YjlkmD
- 2. **Payment deadline**: Payment must be completed by Nov 20, 2024(Wed) (late payments will result in automatic forfeiture of the dormitory seat, and result in cancellation without further notice).
- 3. **International, Mainland Chinese, Foreign, and Exchange Students:** Please ensure that payments are made by the deadline as well.
- 4. **For Students with Dormitory Loans or Low-Income Housing Subsidies:** Please report to your dormitory during (8:00 AM 4:30PM) before the payment deadline to reserve your seat.
- 5. **Dormitory Loan Applications:** After securing the loan, submit the loan documents and dormitory fee payment form to the Office of Student Affairs by Feb 10, 2025 (Mon), for a temporary exemption from payment.
- 6. Low-Income Housing Subsidy Applications (with required service hours): Submit the application documents to the Dormitory Service Center by Mar 14, 2025 (Fri). Any remaining balance must be paid.
- 7. Government Housing Subsidy for College Students (Available for Domestic Students Only): For the spring semester 2025, payment forms may deduct the "Executive Yuan Subsidy for On-Campus Housing Fees" as follows:
 - General Students: 5,000 NTD/semester
 - Economically Disadvantaged Students (low, lower-middle income households): 7,000 NTD/semester
 - Note 1: Economically disadvantaged students must email proof of low-income status by Jan 31, 2025, to the dormitory service center email (dsc20201020@gmail.com) for review. If the payment form deducts the 5,000 NTD subsidy but you qualify for the 7,000 NTD subsidy, an additional 2,000 NTD refund will be processed. If a dormitory loan has been applied for, the deduction on the payment slip will be adjusted from 5,000 NTD to 7,000 NTD.

- **Note 2**: Please do not simultaneously apply for both on-campus and off-campus rental subsidies, as duplicate claims could lead to oversubsidies, which will be flagged and be recovered by the Ministry of the Interior.

II. Dormitory Check-in:

- 1. For Yi-zhen, Yi-Shan, Yi-mei, Li-yen, Ke-wu, Xin-yi, He-ping Dormitories: Feb 14, 2025 (Fri) to Feb 16, 2025 (Sun), daily from 9:00AM to 5:00 PM.
- 2. **For Yi-sheng Dormitory**: Jan 14, 2025 (Tue) to Jan 16, 2025 (Thu), daily from 9:00AM to 5:00 PM (First Day, Jan 14, 2025, from 10:00AM to 5:00 PM).
- 3. **Check In Process:** Please Check in at the service desk of your assigned dormitory with proof of dormitory fee payment.
- III. Serious violations of dormitory regulations during the semester will result in the loss of the right to renew accommodation.